



1 July 2020

SIAC Signs Memorandum of Understanding with Fudan University Law School

The Singapore International Arbitration Centre (SIAC) is pleased to announce that it has entered into a Memorandum of Understanding (MOU) with Fudan University Law School (FLS).

Under the MOU, SIAC and FLS will work together to place law students from FLS in internships at SIAC. In addition, SIAC and FLS will collaborate to incorporate a module on “SIAC and Institutional Arbitration” into the FLS law programme. Upon request by SIAC or FLS, both parties will also conduct joint training programmes, seminars, workshops or other events in China to promote the development and practice of international arbitration.

The MOU was entered into on 1 July 2020, and was signed by Ms Lim Seok Hui, Chief Executive Officer of SIAC, and Professor Wang Zhiqiang, Dean of FLS.

Professor Wang Zhiqiang, Dean of FLS, said, “It is our great honour and pleasure to partner with SIAC, one of the leading arbitral institutions in the world, to bring top international arbitration practitioners and arbitrators to FLS. Our students will benefit tremendously from the innovative module on ‘SIAC and Institutional Arbitration’. We are keen to expand internship opportunities for our students at prestigious arbitral institutions like SIAC. We look forward to our collaboration, and will do our best to implement this MOU.”

Ms Lim Seok Hui, CEO of SIAC, said, “We are honoured and delighted to be entering into this collaboration with FLS, one of China’s most prestigious academic institutions. It will provide a first-rate platform for students at FLS to gain a unique perspective of institutional arbitration from eminent international arbitration experts.”

For more information, please contact:

Singapore International Arbitration Centre

T: +65 6713 9777

E: corpcomms@siac.org.sg

W: www.siac.org.sg



2020年7月1日

新加坡国际仲裁中心和复旦大学法学院签订合作备忘录

新加坡国际仲裁中心（“新仲”）在此欣然宣布，新仲和复旦大学法学院（“复旦法学院”）签署了合作备忘录（“备忘录”）。

根据《备忘录》，新仲和复旦法学院将共同选拔复旦法学院学生参与新仲实习项目。此外，新仲和复旦法学院将共同合作，在复旦法学院法科项目加入“新仲和机构仲裁”课程。双方亦同意，应一方请求，双方将在中国开展及举办联合培训项目、研讨会、讲习班或者其他活动，以促进国际仲裁的发展和实践。

2020年7月1日，新仲首席执行官林淑慧女士与复旦法学院院长王志强教授签署了备忘录。

复旦法学院院长王志强教授说，“新仲是全球著名仲裁机构，我们很荣幸和高兴与其合作，并邀请国际仲裁顶尖的实务人士和仲裁员们莅临复旦法学院。复旦学子将从充满创意的相关课程中受益，也希望能有机会前往新仲这样声誉卓著的机构参加实习训练。热切期待双方合作取得顺利进展！”

新仲首席执行官林淑慧女士说，“我们很荣幸也很高兴能与中国最负盛名的学术机构之一复旦法学院进行合作。它将为复旦学子提供一流的平台，使其从杰出的国际仲裁专家那里习得有关机构仲裁的独特见解。”

联系我们：

新加坡国际仲裁中心

电话: +65 6713 9777

邮箱: corpcomms@siac.org.sg

网站: www.siac.org.sg